

斯巴达勇士儿童赛—价格说明

价格

组别	年龄段	报名价格
公开组	4-6岁	499起
公开组	7-9岁	529起
公开组	10-14岁	569起
精英组	9-14岁	599起

【报名价格】说明

斯巴达勇士儿童赛分为公开组与精英组两个组别，包括4-6、7-9、10-14三个年龄段，每个年龄段将会对应三种不同的价格。公开组4-6岁报名价格499元起；公开组7-9岁报名价格529元起；公开组10-14岁报名价格569元起；精英组9-14岁报名价格599元起。我们将根据报名情况进行动态价格调整，您可根据个人情况进行选择。

【报名费用】说明：

您的报名费用包含：比赛参赛费用、儿童参赛T恤、儿童参赛头带、儿童完赛T恤、儿童完赛奖牌。

【延期】说明：

斯巴达勇士赛设延期选项，若您因为个人原因(包括但不限于时间冲突、其他事宜、工作安排等)无法来参加比赛，您可以自主办理首次延期，请在勇士部落小程序点击【我的】-【我的订单】-【报名订单】-【需要延期的订单】，下拉至底进行延期操作，延期后生成延期码，抵扣您的报名金额，延期码从申请之日起365天内有效，您可以使用延期码报名365天内的任何一场比赛。延期产生的所有费用，均由参赛选手自行承担。

【退费】说明:

若您不接受延期政策，可参考报名前用户须知中【斯巴达勇士赛改期及退费说明】

Spartan Kids Race Price Instruction

Price

Group	Age	Price
Open Group	4-6	From 499
Open Group	7-9	From 529
Open Group	10—14	From 569
Elite Group	10—14	From 599

【Price】

The Spartans are divided into two groups, the open and the elite, comprising 4-6, 7-9 and 10-14 age groups, each age group will correspond to three different prices. Open Group starts at \$499 for age 4-6; Open group starts at \$529 for age 7-9; Open Group prices for 10-14 year-olds start at \$569; for elite 10-14 year-olds start at \$599. We will make dynamic price adjustment according to the registration situation. You may choose according to your personal circumstances

【Fee】

Your fee includes: entry fee, headband for children, T-shirts for children and medals for children.

【RACE DEFERRAL】

There is an option for Deferral. If you are unable to participate for personal reasons (including but not limited to time conflict, other matters, work arrangement, etc.) , you can apply for the first postponement independently, please click on “My” - “My order” - “Sign up for order” - “Order that needs to be delayed” in the warrior tribe applet, and then pull down to the bottom to carry out the differ operation. After the extension, create an differ code to deduct the amount of your registration, the extension code is valid for 365 days from the date of application. You can use the differ code to register for any match within 365 days. All expenses incurred by the postponement shall be borne by the participants themselves.

【REFUND】

If you do not accept the postponement policy, please refer to the “Spartan warriors game rescheduling and refund instructions” in the pre-registration information sheet